

---

Quatrième session, trentième Législature

---

---

Fourth Session, Thirtieth Legislature

---

ASSEMBLÉE NATIONALE DU QUÉBEC

NATIONAL ASSEMBLY OF QUÉBEC

**Projet de loi n° 8**

**Bill No. 8**

Loi modifiant la Loi des  
syndicats professionnels

An Act to amend the  
Professional Syndicates Act

---

Première lecture

---

---

First reading

---

MME BACON

---

L'ÉDITEUR OFFICIEL DU QUÉBEC  
CHARLES-HENRI DUBÉ  
QUÉBEC OFFICIAL PUBLISHER

1976

## Projet de loi n<sup>o</sup> 8

Loi modifiant la Loi des  
syndicats professionnels

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

**1.** L'article 7 de la Loi des syndicats professionnels (Statuts refondus, 1964, chapitre 146) est remplacé par le suivant:

« **7.** Le mineur âgé de seize ans peut faire partie d'un syndicat professionnel. »

**2.** La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.

## Bill No. 8

An Act to amend the  
Professional Syndicates Act

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

**1.** Section 7 of the Professional Syndicates Act (Revised Statutes, 1964, chapter 146) is replaced by the following:

“**7.** A minor sixteen years of age may be a member of a professional syndicate.”

**2.** This act shall come into force on the day of its sanction.

NOTE EXPLICATIVE

*Ce projet supprime le droit du mari de s'opposer à ce que son épouse fasse partie d'un syndicat professionnel.*

EXPLANATORY NOTE

*This bill repeals the husband's right to oppose his spouse's joining a professional association.*